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Адрес Gohargodaz International Exhibitions 
Iran Glasstech Exhibition 
#13, No. 25. 3rd St. 
Vozara Ave. 
P.O. Box 1 58 15-11 63 
15136 Tehran

Телефон 0098 21 88709810 - 14

Факс 0098 21 88701190

Интернет www.gohargodaz.com

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Hassan Hashemi 

Project Manager Iran Glasstech 

Contact 2. Мистер Shawn-Shahani 
marketing mng. 
Phone: +98 21 88 70 98 10 - 14 
Fax: +98 21 88 70 11 90 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Organizer of Iran Glasstech

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
Gohargodaz Int´l Exhibition & Trading Co. was established in 1996 in Tehran, Iran. Fields of activity are organizing International
Exhibitions, Trading, International Marketing & Consultancy. 

Gohargodaz Co. is a member of Gohar Group, consisting of five companies, namely: Brightway Exhibition & Conference Organising Co.
(BECO-Dubai), Brightway General Trading (BGT-Dubai), Afghanistan Trade & Exhibition Co. (ATECO-Kabul), Nova Expo Trade (London),
and Gohargodaz Int´l Exhibition & Trading Co. 

Gohargodaz is the representative of more than 20 well known International exhibitions & conference organising companies in Iran. The
company has been cooperating with BECO Co. in organizing prestigious events like Iran Oil Show 2004 & 2005 for Asian and Oceania
countries, and the 1st Kabul Int´l Spring Trade Fair 2005. 

As an exhibition organizer, Gohargodaz is engaged in the fields of Building & Stone, Oil & Gas, and Food & Agriculture. 

The company´s operation also includes International Trading, International Marketing & Consultancy for both Iranian and Foreign
companies, and Export-Import, especially with Afghanistan and the United Arab Emirates.
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Company Profile of Gohargodaz International Exhibitions

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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